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 НОВИ САД - Потпредседник Српске напредне странке (СНС) Милош Вучевић изјавио је
данас да у тој странци није било разговора о председничким изборима.

  

  

Вучевић је рекао Танјугу да су информације које се пласирају у јавности тим поводом
медијске спекулације.

  

"Нити смо разговарали о стратегији нити о потенцијалним кандидатима, а када за то
дође време ми ћемо на страначким органима донети одлуку о нашем учешћу, односно о
томе какао ће се СНС поставити према председничким изборима", рекао је Вучевић.

  

Он је додао да је рок за председничке изборе у Републици Србији, мај 2017. године и да
има сасвим довољно времена да се у Српској напредној странци разговара на ту тему.

  

Према Вучевићевим речима, неки политичари, који, како је рекао, немају шта да покажу
да конкретно и корисно раде за грађане Србије, користе ту тему да себе пласирају у
медије.

  

(РТВ)
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